
 

Skolebestyrelsesmøde 

Alslev Skole 19. april 2023 kl. 16.30 – 18.30 
 

Indhold Referat 

 
Godkendelse af dagsorden 
 

 
godkendt 

 
Godkendelse af referat 
 

 
Godkendt  

 
Forsøg med lektietid 6A 

• Jeppe deltager via Teams og 
fortæller om, hvordan det er 
forløbet. 

• Mulighed for spørgsmål og 
dialog. 

• Kl. 18.00 – 18.15 

 
Der har været god tilslutning til lektiecafeen. Det har været 
givtigt for både elever og lærere at der har været tilbudt 
lektiecafe. Muligheden for at få hjælp til løsning af opgaver 
hvis man ikke har forstået dem eller hvis man har haft fravær 
grundet sygdom eller ferie har været god. 
Der har været afstemning blandt eleverne på 6 årg. Alle 
ønskede at det skulle fortsætte. 
Der har været tilbudt lektiecafe 2 x ugentligt ca. 20-30 min. Pr. 
gang, hvilket er et passende tidsinterval. 
Modellen vil blive afprøvet for mellemtrinnet kommende 
skoleår – dette er godkendt af SB. Ordningen evalueres i løbet 
af næste skoleår. 
 

 
Princip vedr. lejrskole og mobiltelefoni 

• Opfølgning fra seneste møde 
(lejrskole) 

• Opfølgning på nyt princip 
(mobiltelefoni) 
 

 
Lejrskole: TW har forespurgt en anden skole i Varde Kommune 
omkring muligheden for at kunne lave noget med en anden 
skole. En udfordring i dette kunne være, at der ikke vil være et 
fælles tredje for de to klasser på forskellige skoler. 
 
Evt. kigge på muligheden for at tage en at tage en overnatning 
på egen skole contra overnatning på en anden skole. Denne 
løsning vil inkludere, at der kunne/skulle være forældre, der 
ville deltage omkring overnatningen. 
 
Mette A. vil komme med et udspil til principper for lejrskole 
for 3 årg. til gennemgang på næste SB-møde. Forslaget sendes 
til SB-medlemmerne inden mødet 
 
Mobiltelefoni: Personalet har meldt tilbage, at der er gode 
erfaringer med den nye mobilpolitik. 
 

 
Tilsyn princip vedr. klassedeling og 
computere 

• Se principperne på skolens 
hjemmeside 

• Er principperne stadig retvisende 
eller skal der opdateres? 
 

 
Klassedeling: TW laver en beskrivelse af den gode overgang fra 
bhv. til skole. Denne beskrivelse gennemgåes af SB – derefter 
tages beslutning om hvorvidt det skal formidles videre. 
SB har godkendt princip vedr. klassedeling. TW lægger det 
godkendte princip på hjemmesiden. 
 
Computere: Tilrettes med at 0-2 klasse ikke har egen 
computer.  



 

Skolebestyrelsesmøde 

Alslev Skole 19. april 2023 kl. 16.30 – 18.30 
3 kl. må ikke tage computer med hjem. 
Overskrift ændres til princip for brug af skolecomputere 
For 4-6 klasse gælder de nuværende principper 
 

 
Kommende skoleår 

• Status på planlægning 

• Hvilke fokusområder ser vi som 
relevante 

• Dialog om ovenstående 
 

 
Fagfordelingen er udskudt pt. da der muligvis kommer en ny 
elev til kommende 5 årg. Dette betyder, at der fortsat vil være 
to 5 klasser. 
Der er afholdt MUS-samtaler med alle medarbejdere. 
Fokusområdet næste skoleår vil være et få implementeret 
ordblindeindsatsen og et yderligere fokus på faglig læsning. 
SB har godkendt fokusområderne 

 
Den gode historie om Alslev Skole 

• Har vores fokus på at fortælle 
den gode historie effekt? 

• Kan den gode historie 
kommunikeres på andre måder? 

 

 
Udskydes til næste møde 

 
Årshjul 

• Hvordan vil vi gerne arbejde med 
årshjulet fremadrettet? 

• Hvordan gør vi evt. dokumentet 
mere dynamisk?  

 
Udskydes til næste møde 

 
Nyt fra forældre 
 

 
Intet nyt 

 
Nyt fra SFO 

 

 
HouseRock – SB medlemmerne vil gerne komme og hjælpe 
med at grille fredag d. 16.6.2023 

 
Evt. 
 
 

 

 


